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Pitanje postavljeno predsjedavajućem Vijeća ministara BiH – „Kada će se moći osigurati 

prisustvo predstavnika ministarstava, ne govorim sad o poziciji ili funkcije, sjednicama 

komisija gdje su predlagači zakona njihova ministarstva? (...) Zato tražim od 

predsjedavajućeg Vijeća ministara BiH i od Vijeća ministara BiH da se za sjednice 

Parlamentarne skupštine BiH osigura prisustvo u najmanje, ne praveći nikakvo rangiranje, 

zamjenika ministra ili ministra. A na sjednici komisija da bude predstavnik ministarstva u 

rangu ili sekretara, ili savjetnika, ili bilo koga, da neko dođe na sjednicu komisije.“ 
 


